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Punten voor de rondvraag commissie AZM de dato 28 november 2022

Fractie Vraag

AB Stand van zaken Hotel Berg en Dal (ter beantwoording doorgeschoven vanuit cie ED 23/11/22 : vraag in kader van veiligheid) 
Uit de signalen van onze inwoners betreffende Hotel Berg en Dal gelegen aan de Geulhemmerweg 45 te Berg en Terblijt willen wij vragen om 
enige duidelijkheid over de stand van zaken. 
Het huidige hotel, zover je het nog hotel kunt noemen, is aan het verpauperen en voor de omgeving niet langer te accepteren. Er kan gesproken 
worden van een onveilige situatie, waarbij het vragen is om problemen nu of in de nabije toekomst.
Voor onze toeristen en inwoners is dit aanzien bij binnenkomen of verlaten van het Geuldal natuurlijk geen visitekaartje voor onze gemeente.
Bij deze de vraag welke rol de gemeente Valkenburg aan de Geul hierin kan betekenen.

Samenwerking met Lijn-50 gemeenten
Uit de berichten in de media vernemen wij dat de zogeheten samenwerking in de Lijn 50 geklapt is.
Gelet op het rapport Berenschot waarin samenwerking in de regio wordt genoemd, gelet op eerdere richting gevende uitspraken van de Raad om 
de samenwerking in het Heuvelland op te zoeken en gelet op mogelijke synergievoordelen die een dergelijke samenwerking zou kunnen 
opleveren (bijvoorbeeld op het gebied van een bekend regionaal knelpunt het aantrekken en behouden van Personeel, de volgende vraag:
• Wat is de strategie van het College op de verdere samenwerking in de regio een impuls te geven?
• Welk onderdeel om tot een effectieve samenwerking te komen ligt bij welk collegelid?
• Voorziet het College obstakels in een toenadering tot onze regio-buurgemeenten en zo ja wat wordt daar dan aan gedaan?
• Wordt er naast de voor de hand liggende partners als Meerssen, Gulpen-Wittem, Eijsden-Margraten en Vaals ook gekeken naar bijvoorbeeld 

Voerendaal, Beekdaelen, Simpelveld en Beek?

Voortbordurend hierop:
• Wat is er nog over van de plannen van de groene long vanuit de visie Soete, het zogeheten Middengebied?
• Vindt er nog ambtelijk of bestuurlijk overleg plaats en met welke regelmaat?

VSP ---
PGP Basis Registratie Personen (ter beantwoording doorgeschoven vanuit cie FD 22/11/22)

In het Gemeenteblad van Valkenburg aan de Geul, d.d. 18-11-2022, 498160 onder het kopje "Publicatie voornemen ambtshalve uitschrijving BRP 
bleek, uit adresonderzoek, dat 5 personen niet meer woonachtig zijn op het adres waar ze volgens de BRP ingeschreven staan.
• Hoe vaak wordt dit onderzocht?
• Is bekend of deze adressen inmiddels verhuurd/verkocht zijn?

VVD ---
CDA ---


